



FAQs on the implementation of Tax Identification Number. TIN



- As a strategy to increase tax compliance while broadening the tax base, Malaysians over the age of 18 and business entities will be issued a TIN, which is similar to the procedure in many other countries.
- The Income Tax Act 1967 ("the Act") accordingly added a new section, section 66A, to give effect to this proposal in the earlier Budget.
- This new provision requires that all individuals who are assessable and liable for tax, or who are required to file tax returns, or citizens aged 18 and above, obtain a TIN from the Director-General of Inland Revenue (DGIR).

FAQs on the implementation of Tax Identification Number, TIN



- Any person whom the Director-General has assigned a reference number in exercising his powers and functions under this Act, on or before January 1, 2022, is deemed to have been given a tax identification number under this Act, and the reference number shall be the tax identification number of that person
- The Real Property Gains Tax Act 1976 and the Stamp Duty Act 1949, which also adopted the concept of Tax Identification Number, have added new provisions, namely section 57B and section 77C.
- Under section 66A of the Income Tax Act 1967, the Taxpayer Identification Number (TIN) implementation came into effect on January 1, 2022. Accordingly, the Inland Revenue Board has also issued Frequently Asked Questions (FAQs) on implementing the Taxpayer Identification Number (TIN) on December 31, 2021.

关于实施纳税人识别号码[TIN]的常见问题



- 作为一项在扩大税基的同时,也提高税收合规性的战略,年满18岁的马来西亚人和商业实体将会获得一个纳税人识别号码 (简称为"TIN"),程序上与许多其他国家相似。
- 而1967年的《所得税法令》("法案")也因此而增加一个新的条文, 那就是第66A 条文, 以落实早前财政预算案的这项提案。
- 此新条文要求所有以下人士在税收局总监 (DGIR) 处获取一个纳税人识别号码:
 - 应纳税和有义务纳税的人士, 或
 - 需要报税的人士, 或
 - 18岁及以上的公民。

01/08/22

What's Nev

5

关于实施纳税人识别号码 [TIN] 的常见问题



- 任何税收局总监在 2022 年 1 月 1 日或之前在1967年所得税法令下,行使其权力和职能时为其分配参考编号的人士,将被视为在此法令下,已经获得了纳税人识别号码。
- 1976年不动产收益税法令和1949年印花税法令,同样采纳纳税人识别号码的概念, 因此纷纷增加了新的条文,即:第57B条及第77C条文。
- 根据1967年所得税法令第66A条的新规定, 纳税人识别号码的实施于2022年1月1日生效。据此, 税收局在2021年12月31日也发布了关于实施纳税人识别号码 (TIN) 的常见问题解答 (FAQ)。

01/08/2

What's New

6

→免责声明 / Disclaimer



- 当你以我们的视频及刊物上的内容作为参考时, 你需要:
 - ✓ 查询相关资料是否依然合时、准确和完整:和
 - ✓ 寻求本身独立的专业意见,因为各别案例所涉及的范围和层面皆不同。
- When you apply the content in our videos and publications as a reference, you need to:
 - ✓ check the information contained therein, whether it's up-to-date, accurate and complete, and
 - ✓ seek your independent professional advice because the scope and extent involved in each case are different.

Your Trusted Accountants

FEEL THE CCS & CO
DIFFERENCE

CCS & CO provides clients with the specialized accounting support and services they need allowing them to
focus on their businesses and personal lives. We have been in the industry since 2004, and our team of
professionals work diligently, in accordance with the highest professional standards.

Address:

38-1 Jalan Radin Anum, Bandar Baru Seri Petaling,
57000 Kuala Lumpur

Contact No
03 – 9058 8313

Email Address
info@ccs-co.com

